
Vragen rondom het voorstel Strategische Regiovisie Noord Limburg 2040

Hoe verhoudt zich het huidige voorstel Strategische Regiovisie Noord Limburg 2040 tot 
andere strategische regiovisies?

Medio 2010: Strategische Regiovisie Bergen, Gennep, Mook en Middelaar.
Hoeveel geld gaat daar jaarlijks nu nog naartoe? We hebben al langere tijd geen nieuws 
meer gehoord van stuurgroep, geen nieuwsbrieven meer mogen ontvangen.
Wat is de status van deze organisatie. Wat heeft deze regiovisie de gemeente Gennep 
daadwerkelijk opgeleverd aan resultaten en wat is het perspectief van de Regiovisie? Is deze 
nog noodzakelijk en wat is de meerwaarde van dit overlegorgaan ten opzichte van de 
verzwaring van de rol van de Regio Venlo?

Antwoord: Uw vragen omtrent de samenwerking met Bergen en Mook en Middelaar zijn 
alleszins relevant, maar zijn voor het overgrote deel niet technisch van aard. Wij kunnen u 
mededelen dat wij jaarlijks € 30.000,- beschikbaar hebben voor activiteiten in het kader van 
de Regiovisie BGMM. Deze middelen worden onder andere ingezet voor de bekostiging van 
de ingezet voor de projectsecretaris en als cofinanciering voor de realisatie van projecten. De 
aanleg van het nieuwe ruiter- en menroutenetwerk wordt bijvoorbeeld uit dit budget gedekt. 
Daarnaast is er de afgelopen jaren ingezet op structurele samenwerking tussen ondernemers 
uit de drie gemeenten en tussen de verschillende cultuurhistorische stichtingen en 
verenigingen. Verder is er een vliegtuigcrashroute, op initiatief van een inwoner van Bergen, 
uitgerold in de drie genoemde gemeenten en de gemeente Weeze gesteund vanuit de 
Regiovisie. De projectsecretaris is sinds kort overigens niet meer actief voor de Regiovisie 
BGMM. Dit noodzaakt ons tot het maken van keuzes over hoe we deze rol verder in gaan 
vullen. 

Wat heeft de vorige Regiovisie opgeleverd? “Regio in Balans: strategische visie Regio Venlo” 
is vanaf 2012 de basis van samenwerking geweest.

We lezen dat we in Gennep een cultuurpodium zullen hebben dat zich toegelegd heeft in 
een aanbod van de in onze gemeenschap sterk ontwikkelde volkscultuur. Een podium onder 
centraal regionaal bestuur. Nieuwe economische activiteiten worden zoveel mogelijk binnen 
scherp omlijnde bestaande contouren opgevangen. Zijn we uitgegroeid tot toeristische 
centrum van formaat, zoals gesteld op pagina 8? Economisch hadden we het over cradle tot 
cradle, maar is de werkelijkheid thans dat we een halt moeten gaan toeroepen aan de 
ongebreidelde groei van vele logistieke superpanden om daarmee ons landschap te 
beschermen en niet te afhankelijk te worden van een te eenzijdige economische 
ontwikkeling? 

vragen:
Graag , bij de stukken, de oorspronkelijke visie ter inzage met het in 2014 vastgestelde 
uitvoeringsprogramma 2015-2018.

Antwoord: de door u gevraagde stukken kunt u vinden op de homepage van de website van 
de Regio Venlo (www.regiovenlo.nl) onder de titel ‘regionale samenwerking’.

http://www.regiovenlo.nl/


Is hier (visie en uitvoeringsprogramma) een evaluatie over uitgevoerd. Zo ja, mogen wij daar 
kennis van nemen. Zo nee, waarom is de visie en het uitvoeringsprogramma niet 
geëvalueerd?

Antwoord: zowel de oude visie als het uitvoeringsprogramma zijn geëvalueerd. Deze evaluaties 
stonden centraal tijdens de evaluatieve raadsbijeenkomst in Villa Flora die plaatsvond in 2018. De 
evaluaties zijn later in het proces (op 26 september 2019) nogmaals met de raden in de regio gedeeld 
ter voorbereiding van eerste raadsbijeenkomst voor de samenstelling van de nieuwe regiovisie. Het 
gaat hierbij om de ‘eindrapportage van ´Bureon´ en ´Roots Beleidsadvies´ en de SWOT-analyse van 
Berenschot. Het eerste document kunt u vinden via: 
https://drive.google.com/file/d/1OPDCvMtcBt8dgW43j8ZJam7MicU_tBAX/view. En het tweede 
document hebben we als bijlage bij deze beantwoording gevoegd. 

Mogen wij een overzicht van de geldstromen ten behoeve van Gennepse projecten die de 
afgelopen 4 jaar tot stand gekomen zijn via de regiovisie van de Regio Venlo. Wat heeft het 
ons gekost?

Antwoord: 
Bijdrage aan Regio            BING (innovatie-)middelen)

2019      68.208                  21.827
2018      68.328                  21.925
2017      68.280                  21.869
2016      69.128
Totaal 273.944                  65.621

Wat heeft het ons opgeleverd? 

Antwoord:
De regionale samenwerking  ons veel opgeleverd in de afgelopen jaren aangezien we als 
kleine gemeente op allerlei terreinen op bovenlokale samenwerking zijn aangewezen. Een 
voorbeeld hiervan is de gezamenlijke inkoop in het kader van de jeugdzorg en de WMO.Heel 
concreet is er de afgelopen jaren vanuit regionale middelen met name geïnvesteerd in 
vitalisering van de toeristische bedrijvigheid in de regio en dus ook in de gemeente Gennep. 
Vanuit regionale middelen is een vitaliteitsmanager aangesteld die ook bedrijven uit de 
gemeente Gennep naar een gezondere bedrijfsvoering leidt. Hiertoe zijn er vanuit de 
regiobegroting de afgelopen jaren steeds zo´n € 30.000 beschikbaar gesteld. We hebben ook 
baat gehad bij de regionale samenwerking wat betreft de afwikkeling van de kosten van de 
Floriade. Door de samenwerking van de Regio Venlo met de provincie heeft dit een dempend 
effect gehad op de kosten van de afwikkeling voor de gemeente Gennep. 

https://drive.google.com/file/d/1OPDCvMtcBt8dgW43j8ZJam7MicU_tBAX/view

